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W toczącym się postępowaniu, w sprawie wyłożonego projektu zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Żabia Wola, wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, dla wsi 
Grzegorzewice, wpłynęły uwagi do powyższego projektu.

Radzie Gminy przekazano wystąpienia z uwagami od Stowarzyszenia 
Przyjaciół Petrykoz, Stowarzyszenia Żabiowolska Rada dla Przyszłości, od 
Pani Anny M ze Słubicy Wieś, oraz licznej grupy Mieszkańców i właścicieli 
nieruchomości wsi Grzegorzewice i sąsiednich miejscowości.

Miałem też przyjemność rozmawiać z mieszkanką wsi Pieńki Słubickie, 
która poinformowała mnie o co najmniej dwóch jeszcze wystąpieniach w 
rzeczonej sprawie.

Proszę o wyjaśnienie, dlaczego do dnia dzisiejszego w/w uwagi nie zostały 
przedstawione Radnym.

Proszę o niezwłoczne przekazanie Radnym wszystkich złożonych uwag do 
wyłożonego projektu zmian w Studium.


